

## TEEN APPLICATION | DEMANDE POUR ADOS

Leadership Workshops & Mentorships | Ateliers de leadership et mentorats

### PERSONAL INFORMATION | RENSEIGNEMENTS PERSONNELS

First name | Prénom: \_\_\_\_\_ Last name | Nom: \_\_\_\_\_

Birth date | Date de naissance (YYYY/MM/DD | AAAA/MM/JJ): \_\_\_\_/\_\_\_\_/\_\_\_\_ Gender | Sexe:  M  F

School | École: \_\_\_\_\_ Grade | Année: \_\_\_\_\_

Home address | Adresse à domicile: \_\_\_\_\_ City | Ville: \_\_\_\_\_

Postal code | Code postal: \_\_\_\_\_ Phone | Téléphone: \_\_\_\_\_ Email | Courriel: \_\_\_\_\_

### CHARACTER REFERENCE | RÉFÉRENCE PERSONNELLE

Please name a person in your life like a teacher, mentor or coach (NOT a family member or relative) who is willing to act as a character reference for you. Ask them to write a short paragraph about your personality, experience and achievements in the space below or on a separate sheet. | Nomme une personne dans ta vie comme un enseignant, mentor ou coach (PAS un membre de ta famille) qui accepte d'agir comme une référence personnelle pour toi. Demande-lui d'écrire un court paragraphe sur ta personnalité, ton expérience et tes réalisations dans l'espace ci-dessous ou sur une feuille séparée.

Name | Nom: \_\_\_\_\_

Phone | Téléphone: \_\_\_\_\_ Email | Courriel: \_\_\_\_\_

How do you know this person? | Comment connais-tu cette personne? \_\_\_\_\_

### INTERESTS & EXPERIENCE | INTÉRÊTS ET EXPÉRIENCE

What makes you an ideal candidate to be a junior facilitator? | Pourquoi es-tu un candidat idéal pour être un animateur junior?

Tell us about yourself! Describe all your relevant interests and experiences—what you love and helps define you, whether your school accomplishments, your extra-curricular activities, your creative projects, your hobbies and passions, and your jobs and volunteer work. Be detailed and creative! Feel free to add an extra sheet if necessary. | Parle-nous de toi! Décris tous tes intérêts et expériences pertinents—ce que tu aimes et te définit, que ce soit tes réalisations scolaires, tes activités parascolaires, tes projets créatifs, tes loisirs et passions, et tes emplois et bénévolat. Sois précis et créatif! N'hésite pas à ajouter une feuille supplémentaire au besoin.

## PERSONAL ESSAY | ESSAI DE RÉFLEXION

What makes a good leader? | Qu'est-ce qu'un bon leader?

Write a short personal essay (between 350-600 words) that illustrates your vision of a good leader and the qualities of good leadership. You may use the space below or attach an extra sheet. | Écris un court essai de réflexion (entre 350 et 600 mots) qui illustre ta vision d'un bon leader et des qualités d'un bon leadership. Tu peux utiliser l'espace ci-dessous ou joindre une page supplémentaire.

## APPLICATION AGREEMENT | CONTRAT DE DEMANDE

By submitting this application, I confirm that the facts set forth in it are true and complete. I understand that applications are assessed on the basis of merit and previous participation in Brila projects, in the order they are received. I agree to the following conditions: 1) I will pay a \$290 insurance fee per participant; 2) I will ensure the participant is present every day of the program; 3) I authorize Brila to publish selections of the above personal essay within its digital magazines and related materials, available on the charity's website and social media pages.

*En présentant cette demande, je confirme que les faits qui y sont énoncés sont exacts et complets. Je comprends que les demandes sont évaluées sur la base du mérite et de la participation antérieure dans les projets de Brila, dans l'ordre qu'elles sont reçues. J'accepte les conditions suivantes relatives aux demande de bourses: 1) Je déboursrai des frais d'assurance de 290 \$ par participant, 2) Je m'assurerai que le participant soit présent chaque jour du programme, 3) J'autorise Brila à publier des extraits de l'essai de réflexion ci-dessus dans ses magazines numériques et matériels connexes accessibles sur le site Web de l'organisme et les pages des médias sociaux.*

Name of applicant | Nom du candidat: \_\_\_\_\_ Date | Date: \_\_\_\_\_

Name of applicant's parent/guardian | Nom du parent/tuteur du candidat: \_\_\_\_\_ Date | Date: \_\_\_\_\_

*Please note: Applicants must submit this completed form by email (info@brila.org) as soon as possible. Applications are assessed in the order they are received and successful applicants will be notified by email before May. Incomplete applications will be not processed. | N.B.: Les candidats doivent envoyer ce formulaire rempli par courriel (info@brila.org) dans les plus brefs délais. Les demandes sont évaluées selon leur ordre d'arrivée et les réponses seront envoyées par courriel avant mai. Les demandes de bourse incomplètes ne seront pas traitées.*